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Készült: Oroszlány Város Önkormányzata képviselő-testületének 2023. november 30-

ai, munkaterv szerinti üléséről 

 

Az ülés helye: Oroszlányi Közös Önkormányzati Hivatal I. emeleti tanácsterem 

 

Jelen vannak: Lazók Zoltán polgármester, Rajnai Gábor alpolgármester/települési képviselő, 

Babai János, Baráth Domonkos Dezső, Gyuga Mihály József, Kontschán 

Flórián Jenő, Molnár István, Papp Péter Attila, Sólyom Jöran, Szanyi Gábor, 

Székely Antal és Vargáné Vojnár Katalin települési képviselők, Dr. File Beáta 

jegyző  

 

Meghívottak: a hivatal munkatársai, további meghívottak és megjelentek a mellékelt 

jelenléti ív szerint 

 

Lazók Zoltán polgármester köszöntötte képviselőtársait, az ülésre meghívottakat, az érdeklődőket, a 

televízió és az internet nézőit. 

 

A képviselő-testület munkaülését 16 óra 6 perckor megnyitotta.  

 

Megállapította, hogy a képviselő-testület határozatképes, mert a 12 fő települési képviselőből 12 fő 

jelen volt.  

 

Jelezte, a megküldött meghívóban 13 napirendi pont szerepel.  

 

Tájékoztatta a Képviselő-testületet arról, hogy a kiküldött meghívóban szereplő 13. napirendi pontot, a 

„Jó tanuló, jó sportoló” cím adományozásáról szóló előterjesztést Magyarország helyi 

önkormányzatairól szóló törvény 46. § (2) bekezdés a) pontja alapján kötelező zárt ülésen tárgyalni, 

ezért a zárt ülésen való tárgyalás külön szavazást nem igényel. 

 

Gyuga Mihály József települési képviselő tájékoztatta a jelenlévőket, hogy a közterület-használati 

díjak felülvizsgálatáról szóló napirendi pont levételre került a képviselő-testület előterjesztései közül. 

A Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság javasolta, hogy a képviselő-testület ne abban a 

formájában tárgyalja ezt a témát, ahogyan az előterjesztés bekerült a bizottság elé. Javasolták, hogy 

most ne változtassanak az eredetileg fennálló rendeletünkön, hanem több időt rászánva tárgyalják újra 

ezt a kérdéskört. Annyi kérdés, felvetés és javaslat jelent meg az előterjesztést illetően a bizottsági 

ülésen, hogy a bizottság a napirendi pont levételét javasolja a képviselő-testületnek. 

 

A tárgyalandó napirendi pontokkal kapcsolatban további kérdés, hozzászólás és módosító javaslat nem 

volt, így Lazók Zoltán polgármester kérte, szavazzanak a napirendi pontok tartalmának, tárgyalási 

sorrendjének elfogadásáról. 

 

A képviselő-testület a módosított napirendet nyílt szavazással, 12 fő települési képviselő 

részvételével, 12 igen szavazattal elfogadta, és meghozta a következő határozatot:  



 

2 

 

 

Oroszlány Város Önkormányzata képviselő-testületének 

161/2023. (XI. 30.) határozata 

a napirendről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata képviselő-testülete 2023. november 30-ai, munkaterv szerinti ülésén 

az alábbi napirendi pontokat tárgyalja: 

1. Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a 

lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 

2. A 2023. évi költségvetés - 3/2023. (II.17.) önkormányzati rendelet - módosítása 

3. A szociális igazgatásról és szociális ellátásokról, a gyermekvédelem helyi szabályairól szóló 

17/2019. (XII.12.) önkormányzati rendelet módosítása 

4. Egyes önkormányzati rendeletek hatályon kívül helyezéséről szóló rendelet 

5. Oroszlány város helyi autóbuszos közösségi közlekedésével kapcsolatos döntésekről 

6. Sporttámogatások 

7. Döntés a Malom-tó fejlesztési pályázatának feladatelosztásáról 

8. Döntés a Pons Danubii Európai Területi Társulás kérelméről a 2024. évi tagdíjfizetés kérdésében 

9. Önkormányzati ingatlanvagyonnal kapcsolatos döntések 

10. A 2024. évi belső ellenőrzési terv 

11. Oroszlány várossá válásának 70. évfordulója megünneplésének előkészítéséről 

12. Kérdés, interpelláció 

Zárt ülés 

13. „Jó tanuló, jó sportoló” cím elnyerésére kiírt pályázatok elbírálása 

 

Felelős: Lazók Zoltán polgármester 

 

 

1. NAPIRENDI PONT: Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott 

döntésekről, jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 

 

Előadó: Lazók Zoltán polgármester 

  Előkészítő: Dr. File Beáta jegyző 

 

Lazók Zoltán polgármester elmondta, az előterjesztésben és a tegnapi napon kiküldött 

kiegészítésében 14 pontban számolt be a két ülés közötti fontosabb történésekről. A tájékoztató 

elfogadása mellett döntést kért új külső bizottsági tag választásáról a Városfejlesztési és 

Környezetvédelmi Bizottságba, továbbá arról, hogy a közterületek rendjéről és használatáról szóló 

12/2003. (VII.2.) önkormányzati rendeletet nem módosítják. Ezt Gyuga Mihály József képviselő úr a 

napirendi pontok elfogadását megelőzően meg is indokolta. 

 
Papp Péter Attila települési képviselő megköszönte az OIH Zrt.-nek, hogy elkészítette a strand 

várható költségbecslését. Kevés volt az idő, de a Pénzügyi Bizottságra ennél jóval részletesebb 

kimutatást szeretnének látni a strand működési, illetve újranyitási költségeiről. Kérdése az volt, hogy a 

bezárás előtt mennyi volt kb. a strand árbevétele? Úgy gondolja, hogy az lejön ebből az összegből. 

 

Tassi József Viktor ügyvezető elmondta, a strand az uszodával együtt működött. Tehát volt uszoda 

belépő, uszoda és strand belépő, valamint külön strandbelépő. Nyilvánvalóan az uszoda és strand 

belépőket, valamint a strand belépőket kell külön venni. Az a bevétel nem jön le az üzemeltetési 

díjából, mert tavaly ketté lett választva a hasznosítás és az üzemeltetés. Ebben az anyagban az 

üzemeltetés költségeit mutatták be, amibe majd az üzemeltetőnek ez várhatóan kerülni fog. A bevételi 

oldal nem ebből jön majd le, hanem majd az önkormányzat a hasznosítási szerződését kiegészíti az 

OIH Zrt.-vel erre a feladatra is. 

 

Lazók Zoltán polgármester hozzátette, de az önkormányzatnak valóban ennyivel kevesebbe fog 

kerülni. Elmondta, ki fogják dolgozni ezt januárra.  
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Papp Péter Attila települési képviselő jelezte, megfelel a januári ülésre ennek kidolgozása, mert 

nincsenek elkésve. Tehát azt kérte a leendő üzemeltetőtől, hogy egy részletesebb költségkimutatást 

tegyen le az asztalra. Kérte, az OIH Zrt. külön oszlopban, vagy külön soron (visszanézve a régi 

számokat) mutassa be, hogy mennyi bevétele származhat az önkormányzatnak a strandbelépőkből. A 

Pénzügyi Bizottsági ülésen ha szó lesz erről, illetve ha esetleg javaslatot tesznek a strand újranyitására, 

akkor az üzemeltetési költségekből majd levonják ezt az összeget, és akkor látják, hogy kb. a valós 

érték mennyi, amennyibe az önkormányzatnak kerül. Ha még ebből bevétele származik az 

önkormányzatnak, akkor nem lehetetlen újranyitni a strandot, ha a műszaki állapota megfelelő. 

Megjegyzést tett arra, hogy volt a művelődési házban a két országgyűlési képviselő, illetve 

polgármester úr által szervezett nyugdíjas tájékoztató előadás. Véleménye szerint ezt nem a városi 

honlapon kellene hirdetni, ami hivatalos honlap, ráadásul kiírva, hogy Gurmai Zita asszony az MSZP 

megyei elnöke. Ilyen politikai jellegű dolgokat bárhol, de nem a városi facebookos oldalon kell 

hirdetni. 

 

Lazók Zoltán polgármester ígéretet tett arra, hogy jobban oda fognak figyelni. 

 

További kérdés, hozzászólás és módosító javaslat nem volt, így kérte, szavazzanak az előterjesztés 

kiegészítése szerinti határozati javaslat elfogadásáról. 

 

A képviselő-testület az előterjesztés-kiegészítés határozati javaslatát nyílt szavazással, 12 fő 

települési képviselő részvételével, 11 igen és 1 nem szavazattal elfogadta és meghozta a következő 

határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata képviselő-testületének 

162/2023. (XI. 30.) határozata 

a két ülés között történt fontosabb eseményekről szóló tájékoztatóról, a hozott döntésekről, a 

lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 

 

Oroszlány Város Önkormányzatának képviselő-testülete: 

1. A 2023. évi munkatervben szereplő „A közterületek rendjéről és használatáról szóló 12/2003. 

(VII.2.) önkormányzati rendeletét” nem módosítja. 

2. Molnár István Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság külső bizottsági tagjának a helyébe 

2023. december 1. napjától Fehérdi Zsuzsannát választja meg. 

3. Elfogadja a két ülés között történt fontosabb eseményekről szóló tájékoztatót és a jelentést a lejárt 

határidejű határozatok végrehajtásáról. 

 
Határidő: a határozat kihirdetésére: 2023. december 1. 

Felelős: a határozat kihirdetéséért:  Dr. File Beáta jegyző 

 

 

2. NAPIRENDI PONT:  A 2023. évi költségvetés - 3/2023. (II.17.) önkormányzati rendelet - 

módosítása 

 
Előadó:  Lazók Zoltán polgármester 

  Előkészítő:  Bársony Éva osztályvezető 

 

Lazók Zoltán polgármester elmondta, az idei évben harmadik alkalommal kerül sor a 2023. évi 

költségvetési rendelet módosítására. Visszatekintve a költségvetési rendelet előkészítésére és 

áttekintve az időközi pénzügyi teljesítési adatokat megállapítható, hogy az önkormányzat gazdasági, 

pénzügyi helyzete az előrejelzetthez képest kedvezőbben alakult.  

A város meghatározó gazdasági szereplői a tervezettnél jobban teljesítettek, ezáltal az iparűzési 

adóbevétel közel 334.000 E Ft-tal meghaladja a tervezett előirányzatot.  

A bevételek emelkedésének köszönhetően az önkormányzat pénzügyi, likviditási helyzete az év során 

folyamatosan stabil volt. Az adóbevételek emelkedésével a város jelentős fejlesztési és üzemeltetési 

forrásokhoz jutott, melynek köszönhetően 2023. évre tervezett beruházásokat zökkenőmentesen 

zajlanak, illetve lehetőség volt új fejlesztési célok kitűzésére és megvalósítására is.  
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A likviditási helyzet oly mértékben kedvező volt az év folyamán, hogy a szabad pénzeszközök 

lekötésére folyamatosan lehetőség volt, melyből ezidáig 70.924 E Ft összegű kamatbevétel keletkezett. 

Jelen előterjesztésben javasolt módosítással a költségvetési bevételek – a rendező tételek 

figyelembevételével – összességében 272.982 E Ft összeggel emelkednek. E bevétel összegéből 

110.189 E Ft felosztását javasolják a kiadási előirányzatok között, a fennmaradó 162.793 E Ft 

összeget javasolják tartalékba helyezni, megosztva az általános tartalék és a beruházási, felhalmozási 

kiadásokra tervezett céltartalék keret között. 

A felhasználás meghatározó része az Ipari Park, továbbá a városi utak, parkok és élményparkok 

üzemeltetéséhez kapcsolódó szerződések fizetési határidejének átütemezéséhez kapcsolódik. E 

szerződések fizetési határidejét a 2021. évben a rendkívül kedvezőtlen gazdasági környezet miatt az 

akkori költségvetés pénzügyi egyensúlyának fenntartása érdekében 30 napról 90 napra módosították. 

Miután stabil pénzügyi, likviditási helyzet alakult ki, javasolják e szerződések esetében az eredeti 30 

napos fizetési határidő visszaállítását. A fizetési határidő módosításával az idei évet érintő előirányzat-

többlet 70.149 E Ft.  

Jelen előterjesztéssel beépítik a költségvetési rendeletbe a képviselő-testület határozattal elfogadott és 

a polgármester saját hatáskörében meghozott, költségvetést érintő döntéseit. 

Megképzésre kerülnek az év végi rendezvényekhez kapcsolódó költségvetési sorok, Oroszlány várossá 

válása 70. évfordulójának megünneplését előkészítő előirányzatok, továbbá a Városi Uszoda 2024. évi 

újranyitásához kapcsolódó előirányzat. A TOP, illetve a TOP-PLUSZ pályázatokhoz kapcsolódó 

előirányzatok is rendezésre kerülnek a módosult pályázati céloknak és a projektek előrehaladásának 

megfelelően. 

Az intézményi költségvetések módosítására az intézményvezetőkkel történt előzetes egyeztetés 

alapján tesz javaslatot. A módosítási igények többsége az intézményi költségvetéseken belüli 

átcsoportosítással rendezhető a realizált többletbevételek és/vagy a kiadási előirányzatok terhére. Az 

önkormányzati kiegészítés összességében 17.626 E Ft összeggel emelkedik. 

 

Papp Péter Attila települési képviselő kérdése az volt, hogy a „Külterületi utak” soron van-e még 

pénz? Ugyanis tegnap többet, ma pedig tömegével jelezték neki, hogy a dűlői útra nem tud kimenni se 

a mentő, se a tűzoltóautó, a gumicsizmás gyerekeknek belefolyik a csizmájukba a víz. Ott sürgősen 

tenni kellene valamit ez ügyben, ez nem maradhat így.  

 

Bársony Éva osztályvezető elmondta, a felhasználási adatokkal jelen pillanatban nem rendelkezik, de 

holnap megnézi. Ha kapnak ajánlatot, akkor a polgármester úrnak van jogosítványa arra, hogy 

rendkívüli helyzetben a költségvetési sorok között átcsoportosítson. A tartalék soron van forrás, akkor 

ezt megoldják.  

 

Kontschán Flórián Jenő PB elnök/települési képviselő jelezte, hogy a Pénzügyi Bizottság 

megtárgyalta az előterjesztést és mind az előterjesztést, mind a rendeletmódosítást egyhangúlag 

támogatta. 

 

További kérdés, hozzászólás és módosító javaslat nem volt, így Lazók Zoltán polgármester kérte, 

szavazzanak az előterjesztés szerinti rendelettervezet elfogadásáról. 

 

A képviselő-testület nyílt szavazással, 12 fő települési képviselő részvételével, 11 igen szavazattal 

és 1 tartózkodással a rendelettervezetet elfogadta és megalkotta  

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének  

16/2023. (XII. 1.) önkormányzati rendeletét 

Oroszlány Város Önkormányzatának 2023. évi költségvetéséről szóló 3/2023. (II. 17.) 

önkormányzati rendelete módosításáról 
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3. NAPIRENDI PONT: A szociális igazgatásról és szociális ellátásokról, a gyermekvédelem 

helyi szabályairól szóló 17/2019. (XII.12.) önkormányzati rendelet 

módosítása 

 

Előadó:  Lazók Zoltán polgármester 

   Előkészítő: Szemző Ildikó osztályvezető 

 

Lazók Zoltán polgármester elmondta, 2020. január 1-jén lépett hatályba a szociális igazgatásról és 

szociális ellátásokról, a gyermekvédelem helyi szabályairól szóló önkormányzati rendelet. Az eltelt 

idő tapasztalatai alapján a rendelet előírásait felülvizsgálták, és megállapításra került, hogy azoknak a 

módosítására, kiegészítésére van szükség. A települési támogatások esetében a jogosultsági 

jövedelemhatárok a Rendelet megalkotása óta nem kerültek módosításra. Az azóta eltelt időszakban a 

kötelező minimálbér, valamint a nyugdíjak emelkedésével megemelkedtek a jövedelmek – és mivel a 

települési támogatások jogosultsági jövedelemhatárai nem kerültek megemelésre –, ezért sokan nem 

tudják ezeket igénybe venni ezeket, pedig az emelkedett jövedelem ellenére is szükséges lenne a 

támogatásuk. A jogosultak köre és a részükre kifizetett támogatás összege évről évre csökkent. Ahhoz, 

hogy ezek a támogatások a rászoruló lakosság minél szélesebb köréhez eljussanak, javasolta a 

rendszeres települési támogatásként adható lakásfenntartási támogatás, az adósságkezelési 

szolgáltatás, a rendkívüli települési támogatás, a lakbértámogatás, valamint a tehetséges, szociálisan 

rászoruló tanulók továbbtanulási támogatása esetében a jogosultsági jövedelemhatárok, valamint az 

adható támogatási összegek megemelését. A rendelet-tervezetben hatályon kívül helyezték a 

rendszeres települési támogatásként nyújtott ápolási díjat, valamint a diákok közlekedési támogatását, 

mivel ezeket a támogatási formákat nem igénylik. Módosításra javasolta a szociális alapszolgáltatások 

és a szakosított szociális alapellátási formák személyi térítési díjának csökkentésére vonatkozó 

jövedelemhatárok megemelését is, hogy ezeket az ellátásokat is minél több rászoruló tudja igénybe 

venni. 2019. január 1-jétől került bevezetésre szociális alapszolgáltatásként a jelzőrendszeres házi 

segítségnyújtás. A jelzőrendszeres házi segítségnyújtást a saját otthonukban élő, egészségi állapotuk és 

szociális helyzetük miatt rászoruló, a segélyhívó készülék megfelelő használatára képes időskorú vagy 

fogyatékos személyek veszik igénybe. A szolgáltatás jelenlegi díja 120,- Ft/nap. Az idősek, illetve 

rászorulók terheinek csökkentése érdekében javasolta, hogy a jelzőrendszeres házi segítségnyújtás 

napi díja 0,- Ft legyen, azt ingyenes vehessék igénybe. 

 

Kérdés, hozzászólás és módosító javaslat nem volt, így kérte, szavazzanak az előterjesztés szerinti 

rendelettervezet elfogadásáról. 

 

A képviselő-testület nyílt szavazással, 12 fő települési képviselő részvételével, 12 igen szavazattal a 

rendelettervezetet elfogadta és megalkotta  

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének  

17/2023. (XII. 1.) önkormányzati rendeletét 

a szociális igazgatásról és szociális ellátásokról, a gyermekvédelem helyi szabályairól szóló 

17/2019. (XII.12.) önkormányzati rendelet módosításáról 

 

 

4. NAPIRENDI PONT: Egyes önkormányzati rendeletek hatályon kívül helyezéséről szóló 

rendelet 

 

Előadó:  Lazók Zoltán polgármester 

  Előkészítő: Dr. File Beáta jegyző 

 

Lazók Zoltán polgármester elmondta, a jogalkotásról szóló törvény értelmében a jogalkalmazás és az 

utólagos hatásvizsgálat tapasztalatait is figyelembe véve - önkormányzati rendelet esetén - a jegyző 

gondoskodik a feladatkörébe tartozó jogszabályi rendelkezéseknél az elavult, szükségtelenné vált, a 

jogrendszer egységébe nem illeszkedő, tartalmilag kiüresedett, végrehajtottá vált, vagy egyébként 

alkalmazhatatlan rendelkezések módosításáról vagy hatályon kívül helyezéséről.  
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A hatályban lévő önkormányzati rendeletek felülvizsgálata során megállapításra került, hogy néhány 

rendelet hatályon kívül helyezése vált szükségessé. A hatályon kívül helyezés indoka az, hogy a 

rendeletek végrehajtottá váltak, az általuk szabályozott életviszonyok nem állnak fenn, a pályázatok 

már lezárultak, vagy a magasabb szintű jogszabályok változásának eredményeként, azok 

megalkotására és ezáltal hatályban tartására a képviselő-testületnek már nincsen felhatalmazása.  

 

Papp Péter Attila települési képviselő kérdése az volt, hogy a most megalkotott rendeletet mikor kell 

legközelebb újra rendelettel megszüntetni? A most megalkotott rendeletet meg fogják valamikor 

szüntetni egy újabb rendelettel? 

 

Dr. File Beáta jegyző elmondta, hogy nem. 

 

További kérdés, hozzászólás és módosító javaslat nem volt, így Lazók Zoltán polgármester kérte, 

szavazzanak az előterjesztés szerinti rendelettervezet elfogadásáról. 

 

A képviselő-testület nyílt szavazással, 12 fő települési képviselő részvételével, 12 igen szavazattal a 

rendelettervezetet elfogadta és megalkotta  

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének  

18/2023. (XII. 1.) önkormányzati rendeletét 

egyes önkormányzati rendeletek hatályon kívül helyezéséről 

 

 

5. NAPIRENDI PONT: Oroszlány város helyi autóbuszos közösségi közlekedésével 

kapcsolatos döntésekről 

 

Előadó:  Lazók Zoltán polgármester 

 Előkészítő: Kameniczky Ákos forgalmi és kereskedelmi 

 főigazgató – VOLÁNBUSZ Zrt. 

    Baranyai Gergely forgalmi működéstámogatás vezető  

    – VOLÁNBUSZ Zrt. 

   Bartalus László osztályvezető 

 

Lazók Zoltán polgármester elmondta, a VOLÁNBUSZ Zrt. jelen előterjesztésében beszámolt 

Oroszlány város helyi autóbusz-közlekedésének 2023. évi, várható eredményéről, melynek értelmében 

az önkormányzatnak a helyi járati közlekedés bevétellel nem fedezett indokolt költségeinek térítésére 

– a 2023. évre vonatkozóan – mintegy 6 millió forintot szükséges biztosítania, melyre a 

határozattervezetben javaslatot tett. 

A jelenleg aktuális helyi járati menetrend módosítását nem javasolta, azonban a bevétel-növekedés, 

így a következő évben is várható veszteségtérítési igény csökkentése érdekében támogatta a helyi 

autóbusz-közlekedés érvényes helyi tarifáinak és pótdíjainak az előterjesztés szerinti módosítását. 

 

Papp Péter Attila települési képviselő elmondta, az oroszlányi helyijáratokon javarészt nyugdíjasok 

szoktak utazni. Nem támogatja, hogy emeljék a tarifát. Javasolta, hogy Tata városához hasonlóan ezt a 

fennmaradó 6 M Ft-ot vállalja be az önkormányzat pluszban. Ez havi 500 E Ft kb. Megvizsgálná, 

hogy nem tudná-e az önkormányzat ezt bevállalni, elsősorban a városi nyugdíjasokat segítve. 

 

Lazók Zoltán polgármester egyetértett azzal, hogy ezt vizsgálják meg. A jelenlegi előterjesztésből 

nem kívánt visszalépni.  

 

További hozzászólás és módosító javaslat nem volt, ezért kérte, szavazzanak az előterjesztés szerinti 

határozati javaslat elfogadásáról. 

 

A képviselő-testület az előterjesztés határozati javaslatát nyílt szavazással, 12 fő települési képviselő 

részvételével, 12 igen szavazattal elfogadta és meghozta a következő határozatot: 
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Oroszlány Város Önkormányzata képviselő-testületének 

163/2023. (XI. 30.) határozata 

 Oroszlány város helyi autóbuszos közösségi közlekedésével kapcsolatos döntésekről 

 

Oroszlány Város Önkormányzatának képviselő-testülete:  

1. Elfogadja a VOLÁNBUSZ Zrt. (székhelye: 1091 Budapest, Üllői út 131.; a továbbiakban: 

Szolgáltató) – előterjesztés 1. melléklete szerinti – tájékoztatóját Oroszlány város helyi autóbusz 

közlekedésének 2023. évi várható eredményéről. 

2. A helyi autóbuszos közösségi közlekedés működtetésére – lehetőség szerint – 6.500 e Ft összegű 

működési támogatást biztosít az önkormányzat 2024. évi költségvetésében. 

3. Elfogadja a helyi autóbusz-közlekedés érvényes helyi tarifáinak és pótdíjainak a Szolgáltató által – 

az előterjesztés 1. melléklete szerinti – tett javaslatát, egyidejűleg az Oroszlány Város 

Önkormányzata és a Szolgáltató között a helyi, menetrend szerinti személyszállítási feladatok 

autóbusszal történő ellátására létrejött Közszolgáltatási Szerződés 2. mellékletét az előterjesztés 2. 

melléklete szerinti tartalommal módosítja. 

4. Utasítja a polgármestert, hogy a 2. pont szerinti összeg tervezéséről gondoskodjon az 

önkormányzat 2024. évi költségvetésének „Helyi közösségi közlekedés működtetése” során. 

 

Határidő:  a határozat kihirdetésére:  2023. december 1.  

Felelős:  a határozat kihirdetéséért:  Dr. File Beáta jegyző 

 

 

6. NAPIRENDI PONT: Sporttámogatások 

 

Előadó:  Lazók Zoltán polgármester 

   Előkészítő: Bársony Éva osztályvezető 

 

Lazók Zoltán polgármester először az oroszlányi labdarúgás fejlesztésének céljai, sportcélú 

infrastrukturális fejlesztésről szólt. Oroszlány Város Önkormányzatának képviselő-testülete a 72/2023. 

(VI. 27.) számú határozatával kinyilvánította azon szándékát, hogy lehetősége szerint a 2. labdarúgó 

pálya felújítását az idei év végéig megvalósítja szükség szerint önerőből. A júniusi előterjesztés 

részletesen bemutatta, hogy a 2018-ban megítélt TAO támogatás a pályák öntözéséhez szükséges 

infrastruktúra kialakítására és csak az egyik pálya felújítására nyújt fedezetet. Figyelembe véve a 

képviselő-testület szándékát, valamint az önkormányzat pénzügyi helyzetét lehetőség nyílik a Chudik 

Lajos Sportlétesítmény centerpálya felújítási munkálataihoz szükséges 17.204 E Ft összegű támogatás 

biztosítására az Oroszlányi Szabadidő Egyesület számára, 2023. december 15-éig történő folyósítással. 

Az OSE Lions Sport Nonprofit Kft. 2024. évi támogatási kérelmével kapcsolatban elmondta, a 

képviselő-testület 28/2023. (III.30.) számú határozata alapján a 2023. évi költségvetése terhére az 

NBI/A felnőtt kosárlabda csapat működésének folyamatos pénzügyi biztonsága érdekében 50.000 E Ft 

összegű előirányzat került jóváhagyásra vissza nem térítendő támogatás címén. A korábbi években 

megváltozott gazdasági környezet továbbra is nagy hatással van a Kft. működésére. A helyzetet 

tovább nehezítette az, hogy a tavalyi évhez hasonlóan a TAO támogatási keretnek csak 25%-át lehetett 

leszerződni és a fennmaradó összeg realizálására legkorábban 2024. áprilisában nyílik majd lehetősége 

a Kft.-nek. A Kft. a fentiek alapján üzemeltetési, pénzügyi zavarba került, melyet a fizetési terhek 

átütemezése mellett is csak november végéig tud kezelni. A bizonytalanságra való tekintettel az OSE 

Lions Sport Nonprofit Kft. vezetője a 2024. évre vonatkozóan támogatási kérelmet nyújtott be, 

amelyben kéri a 2024. évre igénylendő 50 millió forint összegű támogatás megelőlegezését a 2023. évi 

költségvetése terhére. Mivel két sportszervezet támogatási kérelmét tartalmazza az előterjesztés, így a 

mai napon helyben kiosztott határozati javaslatban megosztották a két döntést. 

 

Szanyi Gábor települési képviselő elmondta, legutoljára, mikor a labdarúgás támogatásával 

kapcsolatban döntöttek, akkor úgy szavazott a képviselő-testület, hogy fél év után a 9 M Ft-os 

támogatásnak az eredményességével kapcsolatban meg fogják hallgatni a résztvevőket és véleményt 

fognak nyilvánítani arról, hogy van-e értelme ezt a támogatást folytatni. Mivel jövő hónapban 

esedékes ennek a félévnek a lejárata, nem tudnák-e esetleg ennek a 17 M Ft-os támogatásnak a 

megítélését akkora halasztani? Ha esetleg akkor úgy dönt a képviselő-testület, hogy a hírek alapján 

nem sok változás történt, és nincs értelme tovább támogatni az egyesületet, akkor van-e értelme a két 

labdarúgópályát megépíteni? A hírek a szülőktől származnak, személyesen is volt kint mérkőzésen. 
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Véleménye szerint még 1 hónapot ez a jelenlegi támogatás tud csúszni. 

 

Lazók Zoltán polgármester elmondta, a 9 M Ft-os támogatás július 1-től él, az azt jelenti, hogy 

januárban lesz a beszámoló. Miután a pálya elkészült, a számla itt van, azt ki kell fizetni. Az 

előterjesztés ennek megfelelően készült el. Meg fog történni a beszámoló és az alapján a képviselő-

testület fog tudni dönteni. De miután ez egy beruházás, ami megvalósult, véleménye szerint ilyen 

értelemben nem függ össze a kettő. A működési támogatás, a 9 M Ft, arról dönthet a képviselő-

testület, hogy lesz-e folytatva. De a beruházás megtörtént, ezt a munkát valaki elvégezte és a munka 

ellenértékére igényt tart. Arról döntöttek, hogy annak az ajánlatnak a megvalósítását úgy fogják 

megcsinálni, hogy elkészítik az első pályát és ha úgy látják, hogy a képviselő-testületnek erre van 

finanszírozása, akkor automatikusan megrendelik tőlük a második pálya rendbetételét is. Ez 

megtörtént.  

 

Szanyi Gábor települési képviselő kérdése az volt, ha menetközben mégis esetleg úgy alakul, hogy a 

labdarúgás nem maradt fent, a pályahasznosítás megoldható lesz?  

 

Lazók Zoltán polgármester visszakérdezett, hogy mit vitat képviselő úr? Azt vitatja, hogy mennyi 

gyerek focizik? 

 

Szanyi Gábor települési képviselő elmondta, nem azt vitatja. Megkeresték őt szülők, látta a saját 

szemével is, hogy mi a helyzet. Kocsmát említett példálnak. 

 

Lazók Zoltán polgármester kérte, tartsák be az SZMSZ-t. Mindig maradjanak a témánál. Itt most a 

téma a 17 M Ft-os összeg kifizetése.  

Szanyi Gábor települési képviselő kérdése az volt, hogy az OSE-n kívül melyik gazdasági tárulás kap 

évi 75 M Ft-ot még az önkormányzattól?  

 

Papp Péter Attila települési képviselő jelezte, a Polgári Frakció 2011 után is továbbra is támogatja a 

két kiemelt sportág támogatását, így az előterjesztés határozati javaslatait. Megköszönte, hogy 

polgármester úr megbontotta a határozati javaslatot, látszik, hogy két különböző sportágról, az 

egyiknél egy beruházás utófinanszírozásáról, a másiknál pedig egy működés előfinanszírozásáról dönt 

a képviselő-testület.  

A Chudikban elkészült, illetve felújított létesítményről már egy fél évvel ezelőtt a Pénzügyi Bizottság 

tárgyalt, de akkor még a város nem kialakult és nem stabil költségvetési helyzete indokolta, hogy erről 

ne hozzanak döntést. Látva a megemelkedett bevételeket, illetve, hogy ez a beruházás valóban egy 

felvonulással nyomottabb áron készült el, minthogyha két részletben csinálták volna, a frakció 

továbbra is támogatja, hogy 17 M Ft-tal a költségvetésébe szálljanak be.  

A kosárlabdánál pedig valóban egy jövő évi pénzről van szó, de az év eleje a tao pénzek beszedése 

miatt egy ingoványos talaj. Már csináltak ilyen szerződéseket. Egyhangúlag fogják támogatni a 

Nonprofit Kft. jövő évi támogatásának az elutalását. Véleménye szerint ez költségvetési szempontból 

is hasznosabb, mint hogyha jövőre egy nagyméretű pénzmaradvány maradna. Ha idén ki tudnak 

fizetni ilyen jellegű költségeket, akkor a januári-februári, kisebb bevételű hónapokban stabilabban 

tudnak gazdálkodni. Megjegyezte, hogy a 75 M Ft-os támogatást nem értette. Még valójában az 50 M 

Ft sem igaz, hiszen tudható, hogy a TAO pénzekből néhány éve a sportcsarnok rezsiköltségét lehet 

fizetni, ezért az 50 M Ft egy jó része vissza is jön azt önkormányzat kasszájába, illetve nem az 

önkormányzatnak kell elkölteni. Tehát reálértékben sem az 50 M Ft, sem a 75 M Ft nem igaz. 

Ismételten jelezte, hogy frakciójuk mind a két határozati javaslatot egyhangúlag meg fogja szavazni. 

 

Szanyi Gábor települési képviselő elmondta, a 75 M Ft úgy jön ki, hogy 2022-ben egyszer adtak 

visszafizetendő támogatásnak 50 M Ft-ot, majd utána visszafizették saját magunknak az 50 M Ft-ot, és 

most ismét 50 M Ft-tal támogatják az egyesületet. Ha ezt két évre elosztják, akkor az 75 M Ft.  

Megjegyezte, hogy a költségvetés módosításánál ott volt, hogy a lakosságtól kommunális adó címén 

100 M Ft-ot szedett be az önkormányzat. 

 

Lazók Zoltán polgármester jelezte, ez nem tárgya a mostani előterjesztésnek. Megvonta a szót Szanyi 

Gábor települési képviselőtől. 
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Papp Péter Attila települési képviselő elmondta, a Polgári Frakció előtt az az előterjesztés van, 

amiben 50 M Ft-ról van szó, amely a jövő évi költségvetést már nem fogja terhelni, ugyanis előbb 

kifizeti az önkormányzat, de le van írva, hogy ez a jövő évi támogatásról szól. Mivel most fizetik ki, 

ezzel az egyesület likviditását próbálják befolyásolni. Továbbra is úgy gondolja, hogy csak a jövő évi 

50 M Ft megelőlegezéséről fognak szavazni.  

 

További kérdés, hozzászólás és módosító javaslat nem volt. 

 

Lazók Zoltán polgármester felhívta a képviselők figyelmét, hogy az előterjesztés két határozati 

javaslatot tartalmaz, ezért két szavazásra fog sor kerülni. Először kérte, szavazzanak az Oroszlányi 

Szabadidő Egyesület támogatásáról szóló, a mai napon helyben kiosztott határozati javaslat 

elfogadásáról. 

 

A képviselő-testület a határozati javaslatot nyílt szavazással, 12 fő települési képviselő részvételével, 

11 igen és 1 nem szavazattal elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata képviselő-testületének 

164/2023. (XI. 30.) határozata 

az Oroszlányi Szabadidő Egyesület támogatásáról 

 

Oroszlány Város Önkormányzatának képviselő-testülete:  

1. Jóváhagyja az OSZE támogatási szerződését az előterjesztés 1. számú melléklete szerinti 

tartalommal. 

2. A támogatás forrását az általános tartalék terhére biztosítja 17.204 E Ft összegben. 

3. Felhatalmazza Lazók Zoltán polgármestert az előterjesztés 1. melléklete szerinti támogatási 

szerződés megkötésére. 

4. Utasítja a polgármestert, hogy az Önkormányzat 2023. évi költségvetésének soron következő 

módosításakor gondoskodjon a jóváhagyott támogatás költségvetésben történő átvezetéséről és 

ennek megfelelően a költségvetési rendelet módosításának képviselő-testület elé terjesztéséről. 

 

Határidő: a határozat kihirdetésére: 2023. december 1. 

Felelős: a határozat kihirdetéséért: Dr. File Beáta jegyző 

 

Lazók Zoltán polgármester kérte, szavazzanak az OSE Lions Sport Nonprofit Kft. támogatásáról 

szóló, a mai napon helyben kiosztott határozati javaslat elfogadásáról. 

 

A képviselő-testület a határozati javaslatot nyílt szavazással, 12 fő települési képviselő részvételével, 

9 igen, 2 nem szavazattal és 1 tartózkodással elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata képviselő-testületének 

165/2023. (XI. 30.) határozata 

az OSE Lions Sport Nonprofit Kft. támogatásáról 

 

Oroszlány Város Önkormányzatának képviselő-testülete:  

1. Jóváhagyja az OSE Lions Sport Nonprofit Kft. támogatási szerződését az előterjesztés 3. számú 

melléklete szerinti tartalommal. 

2. A támogatás forrását az általános tartalék terhére biztosítja 50.000 E Ft összegben. 

3. Felhatalmazza Lazók Zoltán polgármestert az előterjesztés 3. melléklete szerinti támogatási 

szerződés megkötésére. 

4. Utasítja a polgármestert, hogy az Önkormányzat 2023. évi költségvetésének soron következő 

módosításakor gondoskodjon a jóváhagyott támogatás költségvetésben történő átvezetéséről és 

ennek megfelelően a költségvetési rendelet módosításának képviselő-testület elé terjesztéséről. 

 

Határidő: a határozat kihirdetésére: 2023. december 1. 

Felelős: a határozat kihirdetéséért: Dr. File Beáta jegyző 
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7. NAPIRENDI PONT: Döntés a Malom-tó fejlesztési pályázatának feladatelosztásáról 

 

Előadó:  Lazók Zoltán polgármester 

   Előkészítő: Dr. Molnár Miléna aljegyző 

      

 

Lazók Zoltán polgármester elmondta, Oroszlány Város Önkormányzatának képviselő-testülete 

28/2022. számú határozatában döntött pályázat benyújtásáról a Malom-tó környezetének fejlesztése 

tárgyában. A pályázat keretében 300 millió Ft összegű pályázati támogatást nyert el a város.  

A projekt megvalósítása a településüzemeltetést végző OIH Zrt.-vel kötött konzorciumi megállapodás 

keretében történhet. Az előterjesztéssel a támogatási szerződés módosítását kezdeményezte, olyan 

módon, hogy a projekt megvalósításához szükséges szakmai dokumentumokat az OIH Zrt. mint 

konzorciumi partner saját teljesítéssel készítse el, valamint a szakmai koordinációs tevékenységére 

tekintettel a projektköltségvetés átalányköltségek című sora terhére díjazásban részesüljön az 

előterjesztés szerinti tartalommal. 

A pályázat szakmai fejlesztési elképzelései között a tó körüli sétány és közvilágítás építése, 

utcabútorok telepítése, játszóeszközök telepítése képezheti a fejlesztés tárgyát. Emellett mód nyílhat a 

térfigyelő kamerarendszer fejlesztésére is, a Kertalja-patak feletti gyalogos híd felújítására, kapcsolódó 

útépítési munkák elvégzésére, rendezvényekhez szükséges áramvételi helyek kiépítésére és a 

játszóeszközök árnyékolására is. 

Az eredeti projektelképzelés részeként közlekedési útkapcsolat szilárd burkolattal történő ellátása a 

fejlesztés része lehet, mint ahogy minimális számú parkolóhely kialakítása, átépítése is lehetséges. 

 

Kérdés, hozzászólás és módosító javaslat nem volt, ezért kérte, szavazzanak az előterjesztés szerinti 

határozati javaslat elfogadásáról. 

 

A képviselő-testület az előterjesztés határozati javaslatát nyílt szavazással, 12 fő települési képviselő 

részvételével, 12 igen szavazattal elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata képviselő-testületének 

166/2023. (XI. 30.) határozata 

a Malom-tó fejlesztési pályázatának feladatelosztásáról 

 

Oroszlány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete: 

1. Egyetért a TOP_Plusz-1.2.1-21-KO1-2022-00046 azonosítószámú, Oroszlányi zöldfejlesztések 

című projekt megvalósításához kapcsolódó forrásmegosztással annak érdekében, hogy a projekt 

előrehaladásával kapcsolatosan az OIH Zrt. a konzorciumi partnersége keretében saját 

teljesítéssel készítse el a projekt megvalósításához szükséges szakmai dokumentumokat, valamint 

a projektben való közreműködésére tekintettel az átalányköltségek költségsor terhére díjazásban 

részesüljön szakmai koordinációs tevékenységére vonatkozóan az előterjesztés szerinti 

tartalommal.. 

2. Felhatalmazza a polgármestert, hogy gondoskodjon a támogatási szerződés módosításáról és az 

ehhez szükséges dokumentumok aláírásáról. 

 

Határidő: a határozat kihirdetésére: 2023. december 1. 

Felelős: a határozat kihirdetéséért: Dr. File Beáta jegyző 

a határozat végrehajtásáért: Lazók Zoltán polgármester 
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8. NAPIRENDI PONT: Döntés a Pons Danubii Európai Területi Társulás kérelméről a 2024. 

évi tagdíjfizetés kérdésében 

 

Előadó:  Lazók Zoltán polgármester 

   Előkészítő: Dr. Molnár Miléna aljegyző 

 

Lazók Zoltán polgármester tájékoztatta a jelenlévőket, hogy Bara Zoltán igazgató a Pons Danubii 

Európai Területi Társulás képviseletében kérelmet nyújtott be Oroszlány Város Önkormányzatához a 

2024. évi tagdíj 2023. évi kifizetésére vonatkozóan. A 2024. évi tagdíjak 2023. évi teljesítése 

szükséges a Pons Danubii Európai Területi Társulás 2023. évi költségvetési egyensúlyához. Oroszlány 

Város Önkormányzata esetében a 2024. évi tagdíj összege: 9085 Euró, azaz hozzávetőlegesen 

3.497.000,- Ft. 

 

Kérdés, hozzászólás és módosító javaslat nem volt, így kérte, szavazzanak az előterjesztés szerinti 

határozati javaslat elfogadásáról. 

 

A képviselő-testület az előterjesztés határozati javaslatát nyílt szavazással, 12 fő települési képviselő 

részvételével, 11 igen szavazattal és 1 tartózkodással elfogadta és meghozta a következő 

határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata képviselő-testületének 

167/2023. (XI. 30.) határozata 

a Pons Danubii Európai Területi Társulás 2024. évi tagdíjának 2023. évi kifizetéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete: 

1.  Támogatja a Pons Danubii Európai Területi Társulás kérelmét, mely a 2024. évi tagdíj 2023. évi 

kifizetésére vonatkozik. A 2024. évi tagdíj összege: 9085 Euró (3.497 E Ft). 

2.  Az 1. pont szerinti tagdíj kifizetése érdekében Oroszlány Város Önkormányzata 2023. évi 

költségvetésének tagdíjak előirányzatát 2.065 E Ft-tal kiegészíti az ÁFA kiadások sorról történő 

átcsoportosítással.   

3.  Utasítja a polgármestert, hogy az Önkormányzat 2023. évi költségvetésének soron következő 

módosításakor gondoskodjon a 2. pont szerinti módosítás költségvetésben történő átvezetéséről és 

ennek megfelelően a költségvetési rendelet módosításának képviselő-testület elé terjesztéséről.  

 

Határidő:  a határozat kihirdetésére: 2023. december 1. 

Felelős: a határozat kihirdetéséért: Dr. File Beáta jegyző 

   a határozat végrehajtásáért: Lazók Zoltán polgármester 

 

SZÜNET 

16:56-17:13 

 

 

9. NAPIRENDI PONT: Önkormányzati ingatlanvagyonnal kapcsolatos döntések 

 

Előadó:  Lazók Zoltán polgármester 

   Előkészítő: Bartalus László osztályvezető 

 

Lazók Zoltán polgármester elmondta, a „Helyi gazdaságfejlesztés” című projekt 1. mérföldköve 

teljesülésének feltétele a projekt által érintett idegen ingatlanok, illetve a Felső-telepi iparfejlesztési 

terület északi részének egyben történő értékesítéséhez bevonandó, szintén idegen ingatlanok 

tulajdonjogának megszerzése. Ezek érdekében javasolta, hogy a képviselő-testület fogadja el az 

előterjesztés 1. és 3. mellékletei szerinti, ingatlanforgalmi szakértő által meghatározott vételárakat, 

mely döntés alapján kiértesítik a tulajdonosokat és azok egyetértő válasza esetén az adásvételi 

szerződések megköthetők. Amennyiben az árak az egyes tulajdonosok részéről nem kerülnek 

elfogadásra, úgy a visszaérkezett, nemleges válaszok birtokában kisajátítási eljárást kezdeményeznek a 

szükséges területrendezések érdekében. 
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Jelezte, a határozati javaslat 9. pontjához tartozó adásvételi szerződés tervezetét a mai napon helyben 

osztották ki.  

 

Gyuga Mihály József települési képviselő tájékoztatta a jelenlévőket, hogy a Városfejlesztési és 

Környezetvédelmi Bizottság ülésén megtárgyalták és egyhangúlag támogatták ezen napirend 

elfogadását. Rendkívül fontos kérdéskör Oroszlány város gazdaságfejlesztésében az ipari parki terület 

továbbfejlesztése, és ezt frakciójuk is támogatja.  

Megemlíttette, ha ez a fejlesztés beindul és a későbbiek folyamán ez kiterhelésre kerül, azaz 

befektetők jelennek meg a területen, addigra mindenképpen el kellene indítaniuk a déli elkerülő út 

kérdéskörét, már most is túlzottan nagy a Rákóczi út nehézgépjármű terhelése, és az ipari park 

bővülésével ez tovább fog növekedni. Ezért kezdeményezik, hogy az elkerülő úttal kapcsolatos ipari 

parki területek kisajátítását és tulajdonba vételét is kezdjék el. Látszik, hogy ez a folyamat is 10 éve 

megy, ezek lassú folyamatok, és nem lehet időben elkezdeni ahhoz, hogy ez ténylegesen a 

megvalósulás szakaszába kerüljön. Kérte polgármester urat, hogy ezt is indítsa el a képviselő-testület, 

ezt is vegyék kézbe, ne akkor kelljen szembesülniük dolgokkal, amikor a befektetők megjelennek a 

területen. Ehhez kapcsolódik a Csákvári utca fejlesztése ki a 8119-es útra. Ott is vannak olyan 

területeket, amiket Oroszlány város megvásárolhatna, vagy ha úgy adódik, kisajátíthatna.  

 

Lazók Zoltán polgármester jelezte, a déli elkerülő út nyomvonala a mostani változtatásokkal részben 

benne van. 

 

További hozzászólás és módosító javaslat nem volt, így kérte, szavazzanak az előterjesztés szerinti 

határozati javaslat elfogadásáról. 

 

A képviselő-testület az előterjesztés határozati javaslatát nyílt szavazással, 12 fő települési képviselő 

részvételével, 12 igen szavazattal elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata képviselő-testületének 

168/2023. (XI. 30.) határozata 

az önkormányzati ingatlanvagyonnal kapcsolatos döntésekről 

Oroszlány Város Önkormányzatának képviselő-testülete: 

1. Egyetért a „Helyi gazdaságfejlesztés” című és TOP-Plusz-1.1.1-21-KO1-2022-00003 

azonosítószámú pályázati projekt megvalósítása érdekében az előterjesztés 1. melléklete szerinti, 

ingatlanforgalmi szakértő által megállapított ingatlanforgalmi értékekkel. 

2. Felhatalmazza a polgármestert az 1. pont szerinti ingatlanforgalmi értékek alapján készülő 

adásvételi szerződések aláírására. 

3. Felhatalmazza polgármestert az 1. pont szerinti projekt esetében az adásvételi szerződéssel nem 

rendezett tulajdonszerzés esetében a kisajátítási eljárás megindítására. 

4. Egyetért az Oroszlány, Felső-telep északi iparfejlesztési területének megszerzése érdekében az 

előterjesztés 3. melléklete szerinti, ingatlanforgalmi szakértő által megállapított ingatlanforgalmi 

értékekkel. 

5. Felhatalmazza a polgármestert a 4. pont szerinti ingatlanforgalmi értékek alapján készülő adásvételi 

szerződések aláírására. 

6. Felhatalmazza polgármestert a 4. pont szerinti projekt esetében az adásvételi szerződéssel nem 

rendezett tulajdonszerzés esetében a kisajátítási eljárás megindítására. 

7. A 4. pont szerinti ingatlanvásárláshoz kapcsolódó anyagi fedezetet 45.010 E Ft összegben az 

Önkormányzat 2023. évi költségvetésének „Beruházási céltartalék” soráról az „Ingatlanvásárlás” 

sorára történő átcsoportosítással biztosítja. 

8. Az 1. és a 4. pontok szerinti ingatlanvásárlások esetében a 2023. évi költségvetés szerinti 

előirányzatok fel nem használása esetén a fennmaradó, ingatlanvásárláshoz köthető költségeket az 

Önkormányzat 2024. évi költségvetésében tervezi. 

9. Jóváhagyja az oroszlányi 0284/3 helyrajzi számú 851 m2 területű, kert megnevezésű ingatlan 1/2 

tulajdoni hányadára vonatkozó adásvételi szerződést az előterjesztés 5. melléklete szerinti 

tartalommal. 
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10. Utasítja a polgármestert, hogy az Önkormányzat 2023. évi költségvetésének soron következő 

módosításakor gondoskodjon a 4. pont szerinti módosítás költségvetésben történő átvezetéséről és 

ennek megfelelően a költségvetési rendelet módosításának képviselő-testület elé terjesztéséről.  

 

Határidő: a határozat kihirdetésére: 2023. december 1. 

Felelős: a határozat kihirdetéséért: Dr. File Beáta jegyző 

  a határozat végrehajtásáért: Lazók Zoltán polgármester 

 

 

10. NAPIRENDI PONT: A 2024. évi belső ellenőrzési terv 

 

Előadó:  Lazók Zoltán polgármester 

   Előkészítő: Dr. File Beáta jegyző 

     György Árpád belső ellenőrzési vezető 

 

Lazók Zoltán polgármester elmondta, a 2024. évi belső ellenőrzési terv a stratégiai ellenőrzési 

tervben foglalt prioritások figyelembevételével, az előző időszakban lefolytatott ellenőrzések 

tapasztalataira, a kockázatelemzés alapján felállított prioritásokra alapozottan, a jegyző véleményének 

figyelembe véve készült el. A 2024. évben belső ellenőrzésre fordítandó ellenőrzési idő 87 ellenőrzési 

nap. A belső ellenőrzési feladatokat egy fő, külső szolgáltató belső ellenőr látja el, megbízási 

szerződés alapján. A 2024. évi belső ellenőrzési feladatokat, a tervezett ellenőrzések tárgyát, célját, az 

ellenőrzendő időszakot, az ellenőrzéshez szükséges belső ellenőri kapacitást (az ellenőrzések 

időtartamát), az ellenőrzések típusát, az ellenőrzések tervezett ütemezését, az ellenőrzött 

szerv/szervezeti egység megnevezését, az azonosított kockázati tényezőket az előterjesztés melléklete 

tartalmazza. 

 

Kérdés, hozzászólás és módosító javaslat nem volt, így kérte, szavazzanak az előterjesztés szerinti 

határozati javaslat elfogadásáról. 

 

A képviselő-testület az előterjesztés határozati javaslatát nyílt szavazással, 12 fő települési képviselő 

részvételével, 12 igen szavazattal elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata képviselő-testületének 

169/2023. (XI. 30.) határozata 

a 2024. évi belső ellenőrzési tervről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata képviselő-testülete jóváhagyja az előterjesztés melléklete szerinti 

tartalommal a 2024. évi belső ellenőrzési tervet.  

 

Határidő:  a határozat kihirdetésére:  2023. december 1.  

Felelős: a határozat kihirdetéséért:  Dr. File Beáta jegyző 

 

 

11. NAPIRENDI PONT: Oroszlány várossá válásának 70. évfordulója megünneplésének 

előkészítéséről 

 

Előadó:  Lazók Zoltán polgármester 

   Előkészítő: Dr. File Beáta jegyző 

      

 

Lazók Zoltán polgármester elmondta, Oroszlány várossá válásának 70. évfordulója alkalmából 

megrendezendő ünnepi rendezvénysorozat megszervezésének előkészítéséhez a Kölcsey Ferenc 

Művelődési Központ és Könyvtár, a Bányászati Múzeum, a Bányász Klub Alapítvány, valamint a civil 

és sport szervezetek előzetesen egyeztetve összegyűjtötték a programjavaslataikat és a hozzájuk 

kapcsolódó várható költségvetési tervet. Az Oroszlány várossá válásának 70. évfordulója 

megünneplését előkészítő munkacsoport a 2023. november 16. napján tartott ülésén javaslatot tett arra 

vonatkozóan, hogy a képviselő-testület utalja a munkacsoport hatáskörébe az arra vonatkozó döntések 

meghozatalát, hogy mely programok megszervezésére és mekkora összeg kerül biztosításra, valamint 
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ehhez kapcsolódóan kerüljön elkülönítésre egy költségvetési keret. A munkacsoport a meghozott 

döntésekről havonta beszámol a képviselő-tesület részére. A munkacsoport működtetésével 

kapcsolatos feladatok koordinálásával és a „születésnaphoz” kapcsolódó feladatok végrehajtásával 

megbízta dr. File Beáta jegyző asszonyt. A mellékletben szereplő programterv sok értékes gondolatú 

rendezvény-javaslatot tartalmaz, de még így sem teljeskörű. Egyrészt a sportszervezeteknek még több 

információ szükséges a jövő évi programjaik ismereteihez, hogy konkrét időpontokat és költségeket 

határozzanak meg, a civil szervezetek is inkább az év első felének programtervét tudták pontosabban 

megtervezni. Javasolta a munkacsoportnak, hogy a 2024. évi, a város 70. születésnapjához kapcsolódó 

programokra, rendezvényekre két fordulóban írjon ki pályázatot civil- és sportszervezetek számára, 

decemberben az I. féléves programokra, áprilisban a II. féléves programokra. A programtervek 

elbírálásánál vegye figyelembe azt ez elvet, hogy olyan programok támogatására kerüljön sor 

elsősorban, mely programokon a lakosság nagyobb létszámban tud részt venni. 

 

Kérdés, hozzászólás és módosító javaslat nem volt, így kérte, szavazzanak az előterjesztés szerinti 

határozati javaslat elfogadásáról. 

 

A képviselő-testület az előterjesztés határozati javaslatát nyílt szavazással, 12 fő települési képviselő 

részvételével, 12 igen szavazattal elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata képviselő-testületének 

170/2023. (XI. 30.) határozata 

Oroszlány várossá válásának 70. évfordulója megünneplésének előkészítéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzatának képviselő-testülete: 

1. A „70 éves Oroszlány” méltó megünneplésének érdekében a programsorozat  költségeire az 

Önkormányzat 2024. évi költségvetésében 35.000 E Ft-ot biztosít az alábbiak szerint: 

- a :)  „70 éves Oroszlány” dologi kiadásainak fedezetére :               20. 000 E Ft 

- b :)  „70 éves Oroszlány” Átadott pénzeszköz  fedezetére :               4. 000 E Ft 

- c :)  „70 éves Oroszlány” Beruházási kiadásainak fedezetére :          1. 000 E Ft 

- d :)  „70 éves Oroszlány” Reprezentációs kiadásainak fedezetére:    5. 000 E Ft 

- e :) „70 éves Oroszlány” Személyi juttatás fedezetére:                          500 E Ft 

- f  :) „70 éves Oroszlány” járuléka fedezetére:                                          64 E Ft 

- g :) „70 éves Oroszlány” tartalék :                                                      4.436 E Ft 

2 Felhatalmazza Oroszlány várossá válásának 70. évfordulója megünneplésének előkészítése 

érdekében létrehozott munkacsoportot, hogy az előzetes programterv alapján koordinálja és 

hagyja jóvá a 70 éves Oroszlány ünnepségsorozat keretében megvalósítandó programokat, 

továbbá gondoskodjon a programterv módosításáról, tegyen javaslatot az előirányzatok 

felhasználására. A programtervről és annak módosításáról, az ünnepségsorozat előkészítése 

érdekében tett intézkedésekről a képviselő-testületet a soron következő üléseken havonta 

tájékoztatja.   

3. Utasítja a polgármestert, hogy az 1. pont szerinti költségek tervezéséről gondoskodjon az 

önkormányzat 2024. évi költségvetésében.  

 

Határidő:   a határozat kihirdetésére:  2023. december 1. 

Felelős:  a határozat kihirdetéséért:  Dr. File Beáta jegyző 

 

 

12. NAPIRENDI PONT: Kérdés, interpelláció 

 

Lazók Zoltán polgármester tájékoztatta képviselőtársait arról, hogy előzetes írásbeli kérdés és 

interpellációs hozzászólás képviselőtársai részéről nem érkezett. 

 

Papp Péter Attila települési képviselő elmondta, polgármester úrnak már jelezte szóban, de szeretné, 

ha jegyzőkönyveznék, illetve ajánlaná a Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság figyelmébe, 

tömeges megkeresés érkezett a Bányász Klub melletti első buszmegállónál, a „kis zöldséges” mellett 

jelentősen megnőtt a felszállók száma. Kérik a képviselő-testületet, vizsgálja meg, hogy a jövő évi 

költségvetésébe beleférne-e oda egy telepített buszmegálló.  
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Lazók Zoltán polgármester jelezte, a szakbizottság foglalkozhat vele a következő ülésén. 

 

Babai János települési képviselő a labdarúgással kapcsolatban Szanyi Gábor képviselőtársa 

felvetésére (valószínű meg fog szűnni a foci) reagált. Elmondta, több alkalommal beszélt Bozsik Péter 

úrral és Gálos Csaba úrral, illetve az edzőkkel. Nagyon sok gyerek ott volt a Fekete István 

Sportcentrumban és ott voltak a szülők is. Nem hallotta, hogy lett volna konfliktus. A gyerekek 

szeretnek ott focizni, tisztelik az edzőt, szeretik a sportot. Nem látja annak okát, hogy a jövő évi 

költségvetésben nem támogatnák ismét az oroszlányi focit, ne adnák oda a 9 M Ft-os támogatást az 

edzőknek. Ez a sportág a második kiemelt sportág Oroszlányon. A roma önkormányzat elnökeként is 

sokszor támogatja a focit. Szabadidőben is sokat fociznak a gyerekek, azt látja, hogy nincs olyan 

probléma, hogy nem kellene a foci Oroszlányra, vagy meg akarna szűnni a foci Oroszlányon. 

 

Szanyi Gábor települési képviselő elmondta, ő azt mondta, hogy ha úgy dönt a testület. Nem mondta 

fixre, hogy meg fog szűnni a futball. Évek óta probléma van a labdarúgással. Nyilván a képviselő-

testület fogja eldönteni. 

 

Papp Péter Attila települési képviselő leszögezte, hogy a Polgári Frakció a jövő évi költségvetésben 

sem fog megszavazni 9 M Ft-ot az oroszlányi edzőknek. Az oroszlányi utánpótlásra fordítható pénzt 

meg fogja szavazni. 

 

Lazók Zoltán polgármester elmondta, a javítás jogos. A képviselő-testület nem az edzőnek adja a 9 M 

Ft-ot. 

 
Gyuga Mihály József települési képviselő elmondta, a Városfejlesztési Bizottság ülésén kérte az 

illetékesek intézkedését az ügyben, hogy a Rákóczi úton markánsan jelenik meg, de a város más 

részen is tapasztalható, hogy az ősz kapcsán a faleveleket sem a tömbök elől, sem a boltok elől nem 

takarítják el. A közterületek rendben tartására az üzletek tulajdonosai nem hajlandók áldozni, nem 

hajlandók tisztán tartani a környezetüket. Kérte jegyző asszonyt, a közterület-felügyelőket, hogy 

üzlettulajdonosoktól, a közös képviselőktől a levélzet eltakarítását a boltok környékén követeljék meg.  

 

További kérdés, hozzászólás nem volt, így Lazók Zoltán polgármester megköszönte a jelenlévőknek 

és a televízió nézőinek a figyelmét, a képviselő-testület nyilvános ülését 17 óra 31 perckor bezárta és 

zárt ülést rendelet el. 

 

 

k.m.f. 

 

 

 

 

 Lazók Zoltán Dr. File Beáta 

 polgármester jegyző 


